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Vernieuwing 
 

et is niet altijd makkelijk 
om een onderwerp voor 

het voorwoord te vinden, zeker 
niet na de verkiezingen voor de 
gemeenteraad en de vorming 
van een nieuw college. In deze 
Nieuwsbrief geven zowel Eve-
line Tijmstra als Pascal Ver-
kroost al een uitgebreide toe-
lichting over het nieuwe colle-
geakkoord en het initiatief-
voorstel voor het behoud van 
de historische binnenstad. De 
vraag is dan, wat kan ik er nu 
nog over schrijven? 
 

n eerste 
instan-

tie wil ik 
zowel Eve-
line als 
Pascal 
feliciteren 
met het 
tijdens de 
onderhan-
delingen 
behaalde 
succes 
t.a.v. een 
aantal voor 
het CDA 
belangrijke 
onderwer-
pen en daarnaast voor de terug-
keer van het CDA in het college 
van Burgemeester en Wethou-
ders. Eveline zal terugkeren in het 
college als wethouder en Pascal 
zal de fractie als fractievoorzitter 
gaan leiden. 
 

p dinsdag 26 juni hebben wij 
als bestuur en fractie officieel 

afscheid genomen van Rob 
Duijker. Rob heeft 16 jaar in de 
fractie van het CDA gezeten en is 
12 jaar fractievoorzitter geweest. 

Voor Rob was het belangrijk dat de 
fractieleden in een goede sfeer en 
harmonie samenwerkten. Ook 
binnen een fractie kunnen er ver-
schillen van mening zijn ten aan-
zien van bepaalde onderwerpen. 
Het is toch de voorzitter die dan 
door zijn of haar leiding verschil-
lende standpunten nader tot el-
kaar kan brengen.  
Voor Rob was ook de ‘C’ van CDA 
heel belangrijk, eigenlijk kan ge-
zegd worden dat Rob de ‘hoeder’ is 
van de uitgangspunten van het 
CDA. Rob heeft ook altijd gestreefd 
naar goede verhoudingen met de 
andere fracties. Hierdoor was het  

mogelijk om 
in gezamen-

lijk overleg 
ook de 

plannen en 
ideeën, die 

voor het 
CDA belang-

rijk waren, 
te realise-

ren. Als 
bestuur zijn 

wij dank-
baar voor de 

inzet van 
Rob voor 

het CDA in 
Purmerend. 

Wij gaan er dan ook vanuit, dat 
Rob van de ‘vele’ vrije tijd die hij 
nu krijgt zal gaan genieten, samen 
met Hannie. 
 

ernieuwen is niet alleen af-
scheid nemen van oude ge-

trouwen en die door anderen te 
laten opvolgen. Vernieuwen is ook 
kijken naar jezelf, hoe staan wij in 
de maatschappij, luisteren wij naar 
wat er veranderd. Juist ook in de 
politiek. Vernieuwen is niet leeftijd  
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Eveline Tijmstra en Pascal Verkroost hebben 
het collegeakkoord stevig in handen 
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afhankelijk, maar ben je bereid 
open te staan voor veranderin-
gen in de maatschappij. Per-
soonlijk denk ik, dat wij als CDA 
in Purmerend hiervoor open 
staan. Met een mix van jonger 
en ouder zowel in fractie als 
bestuur. Juist dan, als je luistert 
naar elkaar en meegaat met de 
ontwikkelingen in de maat-
schappij kan en moet je ver-
nieuwen. Je uitgangspunten en 
de normen en waarden waar je 
voor staat zijn daarbij het ver-
trekpunt. Ik heb er dan ook het 
volste vertrouwen in, dat wij als 
CDA in Purmerend als fractie en 
bestuur op basis van onze uit-
gangspunten en wat bereikt is 
bij de onderhandelingen voor 
een nieuw college, kunnen ver-
nieuwen. 
 

Jan Schuuring  
 

Breed CDA-geluid in 
nieuw coalitieakkoord 

 

et CDA keert terug in 
het nieuwe college. 

Veel inwoners steunden de 
koers van het CDA, waar-
door het CDA in maart 
groeide naar 4 zetels en 
derde partij in Purmerend 
werd. Het CDA gaat de ko-
mende jaren samenwerken 
met de Stadspartij, D66, 
AOV en de PvdA.  
 

“Een lang en intensief proces 
waarbij alle gesprekken in een 
goede sfeer verliepen”, zo vat-
ten de onderhandelaars Eveline 
Tijmstra en Pascal Verkroost de 
afgelopen maanden samen. 
Maar het resultaat mag er zijn.  
 

 
 

Voorkant van het coalitieakkoord 
 

Het nieuwe stadsbestuur straalt 
vernieuwing en verjonging uit. 
Namens het CDA is Eveline 
Tijmstra beoogt wethouder voor 

de fysieke leefomgeving, ver-
keer en vervoer, publieks-
dienstverlening, stadsontwikke-
ling binnenstad, erfgoedbeleid 
en kunst en cultuur.  
Met het akkoord dat gesloten is 
wordt een koers gevaren waar 
het CDA zich in herkent. Heel 
veel (speer)punten van ons 
programma zijn erin opgeno-
men. Hieronder wordt toege-
licht welke onderwerpen terug-
komen in het coalitieakkoord.  
 

Versterken historische bin-
nenstad 

n het akkoord is opgenomen 
dat we de historische bin-

nenstad willen behouden en 
versterken. Tevens wordt inge-
zet op betere bereikbaarheid en 
parkeermogelijkheden in de 
binnenstad. Al eerder besloot 
de gemeenteraad het uitgangs-
punt te hanteren voor de histo-
rische binnenstad: geen hoog-
bouw en historiserend bouwen.  
 

Beter onderhoud openbare 
ruimte 

e nieuwe coalitie gaat sterk 
inzetten op het wegwerken 

van de onderhoudsachterstand. 
Enerzijds door slimmer te beplan-
ten, waardoor effectiever omge-
gaan kan worden met het onder-
houdsbudget  en anderzijds door 
extra geld hiervoor vrij te maken. 
 

Meer woningen toevoegen  
e gaan zoveel mogelijk 
bouwen, onder andere in 

de bocht Verzetslaan / Purmer 

Zuid. We houden als norm aan 
dat van alle te bouwen wonin-
gen, minimaal 30% sociale huur 
moet zijn, 30% doorstroomwo-
ningen (middel-dure huur en 
betaalbare koop) en 40% vrije 
keuze. Daarnaast wordt ingezet 
op maatregelen om de door-
stroom te bevorderen. 
 

Uitbreiding cultuuraanbod 
op scholen 

e Muziekschool biedt op dit 
moment alle basisschool-

leerlingen in groep  5 een jaar 
lang muziekles aan op scholen. 
Het aanbod op de basisscholen 
wordt uitbreid met andere vor-

men van kunst en cultuur. 
Hierdoor kunnen kinderen hun 
talenten op een ander vlak ont-
dekken en tegelijk kennis ma-
ken met het aanbod van de 
culturele instellingen in Purme-
rend. 
 

aast deze hoofdthema’s 
komen er nog meer actie-

punten van het CDA terug in 
het coalitieprogramma. We lich-
ten er een aantal uit: 
 

 Realisatie in totaal 200 tij-
delijke woningen 

 Duurzaamheidsimpuls aard-
gasvrij 

 Door ontwikkelen stadspro-
motie 

 Onderzoek locatie kermis en 
bekijken hoe de kermis en 
de horeca elkaar kunnen 
versterken 
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De nieuwe wethouders. Vlnr: Thijs Kroese – PvdA, Mario Hegger – Stadspartij, 
Eveline Tijmstra – CDA, Harry Rotgans – AOV en Paul van Meekeren – D66 
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 Purmerend neerzetten als IT 
stad 

 

 
 

De raadzaal van Purmerend 
 

 Verbeteren fietspaden 
 Bij de nieuwe concessie 

openbaar streekververvoer is 
elektrisch rijden of op water-
stof rijden de nieuwe norm 

 Voldoende oplaadpunten 
voor elektrisch rijden 

 Breedtesport blijven bevor-
deren 

 Sponsoring vanaf sportvel-
den naar buiten toe toestaan 

 Realisatie van een voorzie-
ning voor chronisch ver-
slaafden in combinatie met 
een nieuwe locatie voor de 
nachtopvang 

 Verbeteren bekendheid so-
ciale wijkteams 

 Ondersteuning bij het werven 
van nieuwe pleeggezinnen 

 Aandacht voor eenzaamheid 
en dementie 

 Culturele verenigingen en 
hun activiteiten blijven on-
dersteunen 

 Bijzondere bijstand en rege-
lingen voor minima behouden 

 Belemmeringen bij het aan-
nemen van mensen met een 
achterstand tot de arbeids-
markt wegnemen 

 Toegankelijke dienstverle-
ning via het gemeenteloket 
en telefonisch voor mensen 
die geen toegang hebben 
tot de digitale wereld 

 

 
 

Gemeentehuis van Purmerend 
 

 Ondersteunen en ontlasten 
van mantelzorgers jong en 
oud 

 Veiligheid: bij preventie 
inzetten op voorlichting 
vanuit de praktijk 

 OZB uitsluitend verhogen 
met inflatiecorrectie 

 

Het hele akkoord is te vinden via 
www.purmerend.nl/coalitieakkoord 
 

Eveline Tijmstra en 
Pascal Verkroost 

 
Behoud historische 

binnenstad 
 

e gemeenteraad heeft 
besloten (met 24 stem-

men voor en 10 tegen) in te 
stemmen met het initiatief-
voorstel ‘toekomst histori-
sche binnenstad’ van het 
CDA, D66 en GroenLinks. 
Aanleiding om met een initia-
tiefvoorstel te komen vormde 
de brief die het college van 
B&W gekregen heeft van de 
advocaat van Snippe B.V., de 
projectontwikkelaar van de 
locatie PostNL. 
 

et CDA wil de historische 
stad beschermen en ver-

sterken. De historische binnen-
stad is belangrijk voor de aan-
trekkelijkheid van onze gemeen-
te. Dat geldt niet alleen voor de 
bewoners maar ook voor gasten 
van buiten. Het rijke verleden 
speelt een rol bij de beleving 
van onze gemeente. Het kan als 
inspiratiebron voor nieuwe ruim-
telijke ontwikkelingen dienen. 
Voorbeelden hiervan zien we, 
bijvoorbeeld bij de recent ver-
bouwde Villa Clementine, het 
pas opgeleverde pand aan de 
Gedempte Singelgracht en de 
geplande Markthallen. Maar we 
zien meer mooie ontwikkelin-
gen. De ingeslagen weg van 
historiserend bouwen zoals bij 
Spijkerman en de Nieuwstraat 
draagt bij aan het beeld van de 
historische binnenstad die wij 
voor ogen hebben. Dit willen we 
doorzetten. 
 

oor het CDA wordt de his-
torische binnenstad be-

grenst door het water, dus van-
af de Herengracht, richting de 
Wolthuissingel naar de Where 
en vervolgens via de Beemster

ringvaart naar het Noord-
Hollands Kanaal.  
Deze begrenzing van de bin-
nenstad zien we ook terug op 
de vele oude kaarten van vroe-
ger. De locatie waar vroeger 
het postkantoor zat, locatie 
PostNL, valt binnen deze be-
grenzing, en vormt dus onder-
deel van de historische binnen-
stad. 
 

 
 

et CDA vindt het van be-
lang dat de gemeenteraad 

zich uitspreekt over wat een 
goede ruimtelijke ordening is 
voor de historische binnenstad 
van Purmerend. Om deze dis-
cussie met elkaar in de ge-
meenteraad te voeren dienden 
CDA, D66 en GroenLinks een 
initiatiefvoorstel in dat gericht is 
op het behouden en versterken 
van de historische binnenstad. 
Uitgangspunten hierbij zijn: 
historiserend bouwen en geen 
hoogbouw.  
 

oor het aannemen van het 
initiatiefvoorstel zijn de 

volgende kaders door de raad 
vastgesteld: 
 De historische binnenstad te 

begrenzen, door het water, 
dus vanaf de Herengracht, 
richting de Wolthuissingel 
naar de Where en vervol-
gens via de Beemster ring-
vaart naar het NoordHol-
lands Kanaal. 
 

 De ingeslagen weg van his-
toriserend bouwen zoals bij 
de Gedempte Singelgracht, 
Spijkerman en de Nieuw-
straat door te zetten en op 
deze manier de historische 
binnenstad te versterken. 
 

 Geen hoogbouw toe te 
staan, binnen de historische

D 

H 

V 

H 

D 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, juli 2018   4 

binnenstad, maar te kiezen 
voor een bouwhoogte die 
aansluit bij de aanwezige 
(historische) bebouwing. 

 

 
 

Pascal Verkroost 
 

Nieuwe impuls voor 
Mountainbike-initiatief 

in Purmerend 
 

en jaar geleden is er een 
burgerinitiatief gestart 

om een mountainbikepar-
cours in Purmerend te reali-
seren. De gemeente heeft in 
eerste instantie aan de initi-
atiefnemers gevraagd de 
behoefte aan te tonen voor 
een dergelijk parcours. 
Hierdoor hebben de initiatief-
nemers een Facebookpagina 
gemaakt. Het animo bleek erg 
groot, binnen enkele dagen 
waren er meer dan 650 likes. 
Op dit moment heeft de pagina 
682 volgers. In het afgelopen 
jaar zijn in gesprekken tussen 
initiatiefnemers en de gemeen-
te diverse locaties besproken.  
De initiatiefnemers hebben de 
gemeente geïnformeerd over 
het contact dat is geweest met 
IVN Waterland en de voorkeur 
van de locatie, maar hier nog 
geen reactie op ontvangen.  
 

 
 

et CDA ondersteunt het 
initiatief omdat het een 

mooie toevoeging is voor Pur-
merend en daarom heeft raads-
lid Annemiek Nuijens vragen 
gesteld aan het college. 
 

Uit de beantwoording blijkt dat 
de gemeente de meerwaarde 
voor de stad ook ziet. Het zoe-
ken naar een passende locatie 
is weliswaar niet eenvoudig 
aldus de gemeente in haar be-
antwoording. De gemeente is 
wel bereid om de initiatiefne-
mers te ondersteunen waar 
mogelijk.  
 

Annemiek Nuijens 
 

Beleidsnotitie Jeugd 
vastgesteld 

 

p 31 mei jl. heeft de 
gemeenteraad een be-

slissing genomen over de 
Beleidsnotitie Jeugd 2018-
2020 ‘Van Transitie naar 
Transformatie’.  
Een heldere en belangrijke noti-
tie die over de daadwerkelijke 
vernieuwing van de jeugdhulp 
gaat en de leefomgeving van het 
kind als uitgangspunt neemt.  
Het gaat in de nieuwe notitie 
om resultaatgericht werken op 
basis van behoefte. Er wordt 
in de nieuwe werkwijze inge-
zet op preventie vanaf de 
kleuterleeftijd.  
 

 
 

1. Financiën  
We delen de zorg van de 
adviesraad om de onzeker-
heid voor de financiering 
van de gespecialiseerde 
jeugdzorg. Er mag geen 
kind buiten de zorg vallen, 
maar de kosten zijn nog 
niet te overzien. We willen 
tijdig geïnformeerd worden 
over het financiële verloop. 
 

2. Zorg aan de 18-jarigen 
Het CDA vindt het belangrijk 
dat voor 18+ jongeren de 
jeugdhulpverlening niet in 
gevaar komt en dat er een 
centraal aanspreekpunt 
komt voor vragen.  
 

3. Pleeggezinnen  
Het CDA ziet de gezinnen als 
het fundament voor onze 
samenleving, waar mensen 
voor elkaar zorgen en ver-
antwoordelijkheid nemen. 
Bijna alle Purmerendse kin-
deren groeien gelukkig op in 
hun gezin en binnen een fa-
milie. Helaas zijn er ook si-
tuaties waarbij het mis gaat 
binnen een gezin, waardoor 
ingrijpen door hulpverlening 
en overheid noodzakelijk 
blijkt. In het uiterste geval 
kan het nodig zijn dat een 
kind uit huis wordt geplaatst 
omdat de ouders niet in 
staat zijn de problematiek 
van hun kind goed te bege-
leiden of de ontwikkeling 
en/of veiligheid van het kind 
te veel wordt bedreigd.  

 

et CDA is van mening dat 
in die gevallen het uit-

gangspunt altijd moet zijn dat 
een kind wordt opgevangen in 
de geborgenheid en warmte 
van een gezin. De praktijk wijst 
echter uit dat het lang niet al-
tijd lukt om een kind na een 
uithuisplaatsing op te vangen in 
een gezin, omdat er onvoldoen-
de pleeggezinnen zijn.  
Het CDA wil daarom dat de ge-
meente zorginstellingen acti-
veert en ondersteunt bij de wer-
ving van nieuwe pleegouders, 
maar ook dat de gemeente de 
pleeggezinnen, in alle verschij-
ningsvormen, daar waar moge-
lijk ondersteunt en faciliteert. 
Op deze drie genoemde punten 
– zorg om de financiële kant, de 
18+ jongeren en pleeggezinnen 
– zullen we het voorgestelde 
Jeugdbeleid de komende perio-
de kritisch volgen en waar no-
dig vragen om bijstelling. 
 

 
 

Annemiek Nuijens 
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Wordt blowen het 
nieuwe roken? 

 

olitie, Team Handhaving 
en jongerenwerkers 

melden dat zij regelmatig 
jeugd onder invloed van 
drugs tegenkomen.  
 

 
 

Petra van der Laan 
 

lowen is het nieuwe roken 
lijkt wel. De drempel om 

(soft)drugs te gaan gebruiken 
wordt lager en het is makkelij-
ker verkrijgbaar. Geconstateerd 
is dat dealers voor en onder 
schooltijd op en rond scholen 
hun koopwaar aan jeugd slijten. 
Bij winkelcentra staan groepen 
jeugd soms met z'n allen te 
blowen. De jeugd zelf wordt – 
naast dat het een bedreiging is 
voor hun gezondheid en veilig 
opgroeien – vatbaar voor crimi-
naliteit. Het CDA vindt deze 
signalen zorgelijk. Om de ge-
meentelijke handhavers in te 
kunnen zetten in de aanpak van 
drugsgebruik, stellen wij het 
college voor om openlijk drugs-
gebruik in de openbare ruimte 
middels een APV (Algemene 
Plaatselijke Verordening) te 
verbieden. 
 

et CDA is voorstander van 
een gemeentebeleid waarin 

ruime aandacht wordt besteed 
aan het gebruik van en het in 
bezit hebben van softdrugs. 
Steeds meer wordt waargeno-
men dat rondom scholen of op 
plaatsen waar jeugd veelal sa-
menkomt, figuren opduiken die 
er op uit zijn de jongeren op 
slinkse wijze kennis te laten 
maken met softdrugs. Soms 
ook aangeboden in een fraaie 
vermomming en verpakt als 

‘een mengsel van aromatische 
kruiden’. 
 

ia wetgeving wordt het 
roken ontmoedigd: leef-

tijdsbeperking, het uitsluiten 
van openbare gelegenheden, 
afschrikwekkende teksten en 
afbeeldingen op de verpakking 
en dergelijke. Voor softdrugs 
hebben we dit nog niet zo 
dwingend. Daarom is het zaak 
om controle en handhaving op 
het in bezit hebben van derge-
lijke producten vast te leggen in 
de APV. Een voorstel dat nu 
naar de Raad gaat, betreft het 
regelen van deze activiteiten 
door politie en het team van 
Toezicht en Handhaving (Bui-
tengewoon opsporingsambtena-
ren, BOA's). 
‘Wie de jeugd heeft, heeft de 
toekomst’. Omdat dit oude ge-
zegde zó waar is, moeten we 
als maatschappij onze jeugd 
beschermen. De toekomst van 
de jeugd mag niet op spel wor-
den gezet. Zowel niet qua ge-
zondheid als het bestaan van de 
reële mogelijkheid dat de jon-
geren afglijden richting het cri-
minele circuit. Bij het aanbieden 
van een ‘baantje’ als tussen-
handelaar (lucratief) zijn jonge-
ren snel geneigd hier in te 
stappen; het gevolg hiervan 
laat zich raden. 
 

et CDA wil druggebruik 
aanpakken door in te zet-

ten op preventie en voorlichting 
aan de ene kant, en handhaving 
aan de andere kant. Het CDA 
rekent ook op de medewerking 
en de verantwoordelijkheid die 
ouders moeten nemen, wan-
neer ze maar enigszins het 
vermoeden hebben dat er 
(soft)drugs in het spel zijn. Be-
ter dan dat handhaving/justitie 
aan de deur komt met een boe-
te voor hun kind omdat deze is 
bekeurd voor openlijk drugsge-
bruik in de openbare ruimte.  
 

 
 

Wij zijn wiet roken helemaal beu 
 

Petra van der Laan 

Terugblik op CDA  
congres in Den Bosch 

 

p 2 juni jl. was de afde-
ling Purmerend in Den 

Bosch vertegenwoordigd 
door Annemiek Nuijens, 
Eveline Tijmstra, Johri van 
Gastelen en Liesbeth Roet.  
Zoals we van het CDA gewend 
zijn waren de organisatie en 
locatie weer prima in orde. 
In de ochtend stonden de deel-
sessies Omgevingswet, wat 
kunnen we ermee? en 100 jaar 
Vrouwenkiesrecht op het pro-
gramma. 
 

 
 

n de deelsessie 100 jaar 
Vrouwenkiesrecht werd door 

Sophie van Bijsterveld en Hillie 
van de Streek het boek Wat 
komen jullie hier doen?, vrou-
wenkiesrecht tussen geloof, 
politiek en samenleving bespro-
ken. Dit boek is geschreven 
door vrouwen binnen het CDA 
en laat zien dat het kiesrecht 
juist de confessionele partijen al 
decennia voor 1916 bezighield. 
Schaepman (RKSP), Kuyper 
(ARP) en Lohman (CHU), voch-
ten zich door principiële worste-
lingen en onderlinge verschillen 
heen. Vooral gaat het boek over 
de uiteindelijke toekenning van 
het kiesrecht in 1917 en wat dit 
later onder de aanhang van de 
partij losmaakte. 
 

ij de sessie was ook Jeltien 
Kraaijeveld-Wouters, in-

middels 85 jaar maar nog zeer 
actief, uitgenodigd. Zij was eind 
jaren 70 vanuit de ARP de eer-
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ste staatssecretaris die emanci-
patie in haar portefeuille had. 
Zij had veel ervaring met vrou-
wenorganisaties en op pragma-
tische wijze verbeterde zij als 
staatssecretaris de rechten van 
vrouwen in ons land. 
Het boek Wat komen jullie hier 
doen? is door Liesbeth aange-
schaft en voor uitleen be-
schikbaar. 
 

 
 

Liesbeth Roet 
 

n de deelsessie over de Om-
gevingswet ging het over de 

komende operatie om 26 be-
staande wetten over de ruimte-
lijke ordening en leefomgeving 
te integreren in één omge-
vingswet. Het uiteindelijk doel 
is om burgers en bedrijven 
vanuit één centraal loket te 
kunnen helpen, zodat deze niet 
heen-en-weer gestuurd worden 
tussen verschillende overheids-
niveaus en daardoor sneller 
vergunningen kunnen krijgen. 
Ook wil men meer ruimte aan 
de samenleving geven, waarbij 
de overheid terugtreedt en 
meer verantwoordelijkheid bij 
de burger komt te liggen. Een 
bijzonder ingrijpende operatie 
waarbij voor alle overheden, 
maar voor gemeenten in het 
bijzonder, een grote uitdaging 
in het verschiet ligt.  
 

 
 

Johri van Gastelen 

Hoewel de discussie een beetje 
technisch was, werd door de 
inbreng van verschillende le-
den, actief op verschillende 
niveaus zoals gemeenten, wa-
terschappen en provincies, dui-
delijk dat er nog veel werk te 
verzetten is.  
 

n de middag was er ruimte 
voor het behandelen van de 

amendementen. Het meest 
uitvoerig en hartstochtelijk 
werd gesproken over een serie 
gerelateerde amendementen 
over het door het kabinet voor-
genomen beleid om mensen 
met een beperking minder te 
betalen dan het minimumloon 
waarbij het inkomen van deze 
mensen wordt aangevuld door 
de overheid (zogenaamde 
‘loondispensatie’). De meerder-
heid van de aanwezige CDA 
leden vonden dat eenieder het 
recht heeft om het minimum-
loon te verdienen, en dat daar 
vanuit de overheid een bijdrage 
aan de werkgevers zelf tegen-
over staat (zogenaamde ‘loon-
kostensubsidie’) – het beleid 
dat tot nu toe gold. De landelij-
ke CDA-fractie is dan ook dui-
delijk te kennen gegeven dat de 
nieuwe plannen niet passen 
binnen het CDA gedachtegoed.   
 

Liesbeth Roet &  
Johri van Gastelen 

 
Iftar maaltijd Multicultu-
reel Centrum Waterland 
 

aterdag 9 juni organi-
seerde het Multicultureel 

Centrum Waterland een 
iftar-avond. Een gezellige 
avond vol ontmoeting, be-
zinning en gezamenlijk eten. 
Namens het CDA waren An-
nemiek Nuijens en Eveline 
Tijmstra aanwezig. 
 

et bestuur van het Mul-
ticultureel Centrum Wa-

terland: “Ramadan is een 
maand van bezinning, maar ook 
een maand om de familie en 
vriendschapsbanden extra aan 
te trekken. In dit licht heeft 
onze iftar als doel de verschil-
lende gemeenschappen nader 
tot elkaar te brengen. We ho-
pen hiermee dat de mensen 
dichter bij elkaar komen en 

ervaringen uitwisselen en van 
elkaar leren en elkaar respecte-
ren.”  
 

veline Tijmstra: “Na een 
warm ontvangst en een 

rondleiding door het gebouw 
aten we met zo’n 300 mensen 
gezamenlijk buiten op het plein. 
Ik vind het mooi om te zien dat 
verbinding gezocht wordt met 
de wijk en alle inwoners in 
Purmerend door op deze manier 
letterlijk de deuren open te 
zetten. Van de Ramadan weet 
ik vrij weinig. Het open gesprek 
aan tafel over het geloof en de 
gebruiken was niet alleen gezel-
lig, maar ook leerzaam. Zo leer 
je elkaar beter kennen.” 
 

Eveline Tijmstra 
 

 
 

Links op de foto:  
Annemiek Nuijens en Eveline Tijmstra 
 

CDA, het erbij horen 
en je thuis voelen 

 

uim een jaar ben ik nu 
betrokken bij de fractie 

van CDA-afdeling Purmerend. 
Wát is er veel gebeurd in dat 
jaar! De wekelijkse fractie-
vergaderingen leerde mij dat 
je eigenlijk van alles wat 
moet ‘weten’ en van alles wat 
moet ‘vinden.  
Natuurlijk heeft ieder zijn of 
haar specialisme in de commis-
sies. Er waren diverse leuke en 
interessante werkbezoeken. Ik 
genoot hiervan.  
 

neens werd ik geconfron-
teerd met het feit dat onze 

wethouder haar functie opgaf 
omdat we een standpunt inna-
men waar de coalitiepartners 
het niet mee eens waren. Het 
CDA uit de coalitie wilde ook 
zeggen dat de CDA-wethouder 
uit het college stapte. O.K. dat 
kon dus zomaar; even wennen!  
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nmiddels werd ik op plaats 7 
van de verkiezingslijst ge-

plaatst nadat ik voor de ver-
trouwenscommissie was ver-
schenen. Dat was best pittig 
maar gelukkig met een positief 
resultaat.  
 

 
 

Eveline Tijmstra en Petra van der Laan 
op verkiezingspad 

 

ervolgens begon het grote 
campagnevoeren. Wat had-

den we een fantastisch verkie-
zingsprogramma. Daar kon ik 
pal achter staan. We hebben 
gefolderd, gemarkt, gedebat-
teerd en veel lekkers uitgedeeld. 
Dan merk je opeens dat mensen 
het niet altijd met je eens zijn. 
Prima! Leuk om dan in debat te 
gaan. Maar sommigen deden 
echt heel lelijk en dat is dan 
minder leuk; daar moet je in de 
politiek ook mee om kunnen 
gaan, heb ik geleerd. 
 

oen was daar de avond van 
de verkiezingsuitslagen. Wat 

is dat ontzettend spannend. Pijn 
in m'n maag! Maar wat een super 
uitslag. Eén zetelwinst en met 20 
stemmen meer zouden we de 
tweede partij zijn in Purmerend. 
De kiezer koos voor onze speer-
punten. Geweldig! En dan denk je 
na al dat werk dat je het gehad 
hebt, Oké, installatie als commis-
sielid is leuk en nu aan de slag. 
Nee!! Nu moet er nog een coalitie 
gevormd worden. Weer span-
nend. Komen we erbij of wordt 
het oppositie? Het duurt lang, 
maar het lukt gelukkig.  
 

 
 

Petra van der Laan, commissielid 

Dan mag ik nu meepraten, 
meedenken en meedoen, en de 
zaken die we onze kiezers be-
loofd hebben waar maken in de 
praktijk. 
 

o was mijn eerste jaar er 
één van heel veel verschil-

lende en mooie ervaringen. En 
ik hoop dat dit zich de komende 
jaren mag voortzetten. Ik heb 
er zin in!  
 

Petra van der Laan 
 
Bestuursmededelingen  
 

Financiën 
 

egelmatig krijgen de 
CDA-afdelingen de bood- 

schap vanuit Den Haag dat 
de inkomsten voor het CDA 
teruglopen. Dat heeft de af-
gelopen jaren voor ons als 
plaatselijke afdeling tot ge-
volg gehad, dat wij minder 
terugkrijgen van de contribu-
ties die wij als leden van het 
CDA-afdeling Purmerend be-
talen aan het landelijke CDA.  
Kregen we jarenlang 15% van 
de contributie inkomsten, twee 
jaar geleden werd dat 10% en 
nu met ingang van dit jaar is 
het 8,3% geworden. Extra’s 
zoals contributies van nieuwe 
leden, die het eerste jaar voor 
100% aan de plaatselijke afde-
ling ten goede komen, verho-
gen onze inkomsten, maar de 
leden aanwas is tot nu toe voor 
dit jaar gering, terwijl we vorig 
jaar daardoor wel extra inkom-
sten hadden.   
 

ls penningmeester zie ik 
dan ook voor dit jaar een 

tekort aankomen, ondanks dat 
een aantal leden al jaarlijks een 
extra bijdrage aan onze kas 
doet. Maar zoals eenieder weet 
moeten inkomsten en uitgaven 
in evenwicht zijn en dat gaat dit 
jaar waarschijnlijk niet lukken. 
Om een tekort te voorkomen 
doe ik aan onze leden een op-
roep om een extra geldelijke 
bijdrage aan onze kas te over-
wegen. (Uw gift valt onder de 
belastingaftrek regeling.) 
Ter verduidelijking: Deze gelden 
zijn uitsluitend voor de activitei-
ten voor de vereniging, zoals 
ledenvergaderingen, nieuwsbrief, 
attenties, bestuurskosten en 

 
 

Jan Dorrepaal, penningmeester 
 

bankkosten maar staan los van 
de fractie werkzaamheden en 
uitgaven voor verkiezingen, die 
uit een ander budget betaald 
worden.  
Ons bankrekeningnummer is 
NL02 RABO 0125 7859 33. 
 

Namens uw bestuur,  
Jan Dorrepaal 

 

Kopij voor het oktobernummer 
voor 27 september sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 

Secretaris bestuur: 
 

Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
 

 
En ook nog dit… 

 

Nooit te oud voor  
begrijpelijke taal 

 

Emeritus professor Siemon 
Reker, taalwetenschapper 
op het gebied van de Gro-
ningse taal, verzamelde op 
zijn blog ‘bijzondere woor-
den’ uit het regeerakkoord 
van 2017. 
 

 
 

Professor Reker 
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Hieronder de door 
prof. Reker opgestelde lijst: 

 

Agro-nutriketen, basisgereed-
heid, Beroeps-Begeleidende-
Leerweg-plaatsen, cascadebe-
kostiging, challenge-regeling, 
deconstitutionalisering, deten-
tiefasering, diplomasupplement, 
doorlooptijden, doorsneesyste-
matiek, eendagstoets, fietsin-
frastructuur, flexibiliserings-
agenda, focuslanden, FoodVal-
ley, fusie-effectrapportage, ge-
bouw-gebonden financiering, 
generatiepactregelingen, ge-
slachtsincidentie, gevaarzetting, 
groepsescape/drempel, grond-
slagversmallend, handhavings-
moratorium, hechtingsproble-
matiek, hervestigingsquotum, 
intensieflandgebruik, internet-

of-things-apparaten, inzetge-
reedheid, lage-
inkomensvoordeel, landenallo-
catie, landzijdige ontsluiting, 
leefstijlinterventies, levensbe-
geleiders, macrobeheersingsin-
strument, midden-
huurwoningen, migratiecrimina-
liteit, mobiliteitsalliantie, natuur 
compenserende maatregelen, 
non-refoulement, noodhulpclus-
ter, onderwaterdrainage, on-
derwijszorgconsulenten, open-
bare-orde-criterium, ouderpar-
ticipatiecrèches, pre-
competitieve fase, premiediffe-
rentiatieperiode, regelluwe 
scholen, restembryo's, restver-
diencapaciteit, ruilvoet-mee- of 
tegenvallers, schokbestendig-
heid van de Defensie-
materieelbegroting, schrapses-

sies, selectiviteitsbeleid, soor-
tengrenzen, stripping-
maatregel, tariefopstapje, 
thuisnabij onderwijs, trap-op 
trap-af systematiek, verant-
woordelijkheidsverdelingen, 
vervolgzorg, warmterecht, 
werkhervatter, winstdrainage, 
wraakporno, zelfverzonnen ei-
land, zusterautoriteiten. 
 

ou dat nou echt nodig 
zijn? Zou het niet beter 

zijn voor iets dat ons alle-
maal aangaat Jip en Janne-
ke-woorden te gebruiken? 
Die zeggen hetzelfde.  
 

Door de redactie overgenomen 
uit Voeksnieuws, januari 2018 

 

 

 

Z 


